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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Protokół 2/2025 
2 Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta w dniu 13 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 302 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:29 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Dębczyński 

2. Jakub Girczyc 

3. Krzysztof Grządziel-nieobecny 

4. Domicela Kopaczewska 

5. Marlena Korpalska 

6. Irena Vuković-Kwiatkowska 

7. Marek Wasielewski 

8. Katarzyna Zarębska 

9. Janusz Ziółkowski 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Janusz Ziółkowski 

przywitał wszystkich zebranych na posiedzeniu Komisji, otworzył obrady stwierdzając, 

że na stan 9 radnych, na sali znajduje się 8 członków Komisji, tak więc obrady w dniu 

dzisiejszym są prawomocne.  

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy zgłaszają uwagi lub zmiany do tego porządku 

obrad. 

Radny Janusz Dębczyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji z wnioskiem o 

zdjęcie z porządku obrad punktów 2 i 3 tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

spawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2025 rok oraz projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2043 z uwagi na fakt, że do dnia dzisiejszego nie ma dostępnych projektów ww. 

uchwał, a co za tym idzie, członkowie Komisji nie mieli możliwości zapoznania się z ich 

treścią.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Głosowano wniosek radnego Janusza Dębczyńskiego w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktów 2 i 3 tj. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

spawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 2025 rok oraz projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2043. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

przyjęła ww. wniosek. 

Następnie członkowie Komisji wspólnie ustalili termin obrad Komisji, na którym będą 

opiniowane projekty uchwał zdjęte dziś z porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2025 rok. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji programu Karta 

Mieszkańca Włocławka. 

Pani Marietta Waleczko dyrektor Biura Prezydenta Miasta dokonała wprowadzenia 

według uzasadnienia uchwały, informując, że Program Karta Mieszkańca Włocławka jest 

ważnym elementem polityki społecznej i narzędziem promocyjnym, skierowanym do 

mieszkańców Gminy Miasto Włocławek. Głównym założeniem programu jest poprawa 

warunków i jakości życia mieszkańców Włocławka. Narzędzie to ułatwi dostęp 

Włocławian do obiektów użyteczności publicznej na preferencyjnych warunkach, a tym 

samym poszerzy ofertę spędzania wolnego czasu oraz wzmocni poczucie tożsamości 

lokalnej.  
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Po zakończeniu prezentacji ww. projektu uchwały, Przewodniczący Komisji 

poinformował, że w jego opinii, Karta Mieszkańca z pewnością przysłuży się do 

lepszego funkcjonowania w mieście, po czym otworzył dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Radna Katarzyna Zarębska zapytała, na jakiej podstawie będzie wydawana Karta 

Mieszkańca? 

Pani Marietta Waleczko odpowiedziała, że Karta będzie wydawana na podstawie 

deklaracji PIT. Będzie ona dostępna dla osób płacących podatki we Włocławku.  

Radny Janusz Dębczyński stwierdził, że założenie z PIT-em jest słuszne, gdyż zależy 

nam na tym, aby mieszkańców nie ubywało. 

Radna Domicela Kopaczewska przytoczyła zapis jednego z paragrafów uchwały, 

traktujący o tym, kto jest uprawniony do korzystania z Karty Mieszkańca i jakie warunki 

należy spełniać, aby taką Kartę otrzymać. 

Radna Irena Vuković-Kwiatkowska zapytała, czy koniecznym będzie odnawianie Karty 

co roku? 

Pani Marietta Waleczko odpowiedziała, że tak, ponieważ zależy, aby mieć aktualne 

dane. Będzie możliwość ubiegania się i otrzymania Karty zarówno poprzez aplikację, jak 

i tradycyjnie, w formie papierowej.  

Radna Katarzyna Zarębska zapytała, w jaki sposób wysłać pierwszą stronę deklaracji 

podatkowej w aplikacji i co wtedy z przetwarzaniem danych i klauzulą RODO? 

Radny Jakub Girczyc odpowiedział, że zapewne będzie w aplikacji zamieszczona zgoda 

na przetwarzanie danych osobowych. 

Radna Irena Vuković-Kwiatkowska zapytała o to, czy już wiadomo, jaki będzie odzew na 

propozycję Karty i jakiego rzędu zniżek można się spodziewać? 

Pani Marietta Waleczko poinformowała, że odbyło się już spotkanie z miejskimi 

instytucjami i wszystkie chcą się zaangażować w projekt. Wysłano również zapytania do 

obiektów gastronomicznych i kilka już również zadeklarowało chęć przystąpienia do 

projektu. Zniżki będą proponowane przez partnerów i mogą się różnić w zależności od 

branży. 

Radny Jakub Girczyc potwierdził, że zainteresowanie przedsiębiorców w taką inicjatywę 

jest duże.  

Wobec braku dalszych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji programu Karta 

Mieszkańca Włocławka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym brzmieniu.  

5. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Rady Miasta Włocławek za 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji dokonał wprowadzenia do tego punktu posiedzenia, informując, 

że Członkowie Komisji otrzymali sprawozdanie drogą mailową wraz z zawiadomieniem o 

terminie posiedzenia Komisji. Zapytał, czy ktoś z członków Komisji chce zgłosić do niego 

uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. sprawozdanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Rady Miasta Włocławek za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2024.  

6. Przyjęcie Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta 

Włocławek na 2025 rok. 

Podobnie jak w przypadku sprawozdania, Przewodniczący Komisji dokonał 

wprowadzenia informując, że Plan Pracy Komisji na 2025 rok również był przesłany 

Członkom Komisji wraz z zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. Zapytał, czy 

ktoś z Członków Komisji chce zgłosić do niego uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. Plan pracy 

Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta Rady Miasta 

Włocławek na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

przyjęła Plan pracy Komisji na 2025 rok.  

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski zwrócił się do członków Komisji z 

informacją, że za pośrednictwem poczty elektronicznej, został im przekazany wniosek 

Prezydenta Miasta, dotyczący zmiany przeznaczenia rezerwy celowej. W związku z tym 

poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. wniosku do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad Wniosku o zmianę przeznaczenia rezerwy celowej 

złożonego przez Prezydenta Miasta Włocławek 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

rozszerzyła porządek obrad o ww. wniosek.  

8. Wniosek o zmianę przeznaczenia rezerwy celowej złożony przez Prezydenta Miasta 

Włocławek 

Wprowadzenia dokonała Pani Anna Wesołowska Zastępca dyrektora Wydziału 

Finansów informując, że przedłożony wniosek przewiduje zmianę przeznaczenia kwoty 

385.000,00 zł z rezerwy celowej, zaplanowanej na wydatki bieżące na budżet 

obywatelski, na rezerwę celową, z przeznaczeniem na wydatki majątkowe na budżet 

obywatelski.  

Po zakończeniu prezentacji ww. wniosku, Przewodniczący Komisji poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie ww. wniosek. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o zmianę przeznaczenia rezerwy celowej złożony przez Prezydenta Miasta 

Włocławek 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Domicela Kopaczewska, Marlena Korpalska, Irena 

Vuković-Kwiatkowska, Marek Wasielewski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 
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NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

wypracowała pozytywną opinię o ww. wniosku w przedłożonym brzmieniu.  

9. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju 

i Promocji Miasta radny Janusz Ziółkowski zakończył obrady Komisji w dniu 13 lutego 

2025 roku. 

Z poważaniem Janusz Ziółkowski Przewodniczący Komisji Budżetu Rozwoju i Promocji 

Miasta 

Przygotował: Urszula Szubińska 


